

Еженедельник новостей МДС, 25 июля - 2 августа IBC Weekly News, July 25 - August 2, 2019

25 июля

Участники **конференции**, организованной Министерством экономики КР при поддержке проекта IFC, обсудили вопросы [защиты прав инвесторов](#) в КР.

[Реформы по укреплению конкурентоспособности бизнеса](#) обсудили партнеры по развитию, госорганы и бизнес-сообщество с **представителями ОЭСР**.

РГ МДС по инвентаризации законодательства о недрах рассмотрела вопросы, связанные с налоговыми спорами в недропользовании.

МРГ при Министерстве экономики обсудила мероприятия по подготовке к [Неделе зеленой экономики](#) в Кыргызстане, запланированной на 11-15 ноября.

Представители МДС и АПЗИ обсудили возможности [бенчмаркинга МТЦ](#) в качестве практического инструмента оценки эффективности институциональных практик.

29 июля

Представители бизнес-ассоциаций, МОТ и [Федерации профсоюзов Кыргызстана](#) обсудили **соответствие проекта закона «О профсоюзах» конвенциям МОТ**.

Объявления

IV Международный форум [«Евразийская неделя – 2019»](#) пройдет в Бишкеке **с 25 по 27 сентября** в резиденции «Ала-Арча».

Департамент туризма при Министерстве культуры, информации и туризма Кыргызской Республики **проводит конкурс [Kyrgyz Tourism Awards](#) - 2019**.

22 августа компания Элтекс, производитель телекоммуникационного оборудования (Новосибирск, Алматы) проводит бесплатное **мероприятие для IT-сектора**.

July

Participants of the **conference**, organized by the Economy Ministry with the support of the IFC project, discussed issues of [protecting the rights of investors](#) in Kyrgyzstan.

Representatives of OECD, development partners, government agencies and the business community discussed [reforms to strengthen business competitiveness](#) in Kyrgyzstan.

The **IBC WG on Subsoil Legislation Inventory** considered issues related to tax disputes in subsoil use

The **IWG at the Economy Ministry** discussed an action plan for preparing for the [Green Economy Week in Kyrgyzstan](#) scheduled for November 11-15, 2019.

Representatives of IBC and the Investment Promotion and Protection Agency discussed the possibility of using [ITC's benchmarking](#) as a tool **to assess the efficiency of institutional practices**.

July

Representatives of business associations, [Federation of Trade Unions of Kyrgyzstan](#) and ILO discussed the **compliance of the draft law on trade unions with ILO conventions**.

Announcements

The IV International Forum [Eurasian Week 2019](#) will be held in Bishkek **from September 25 to 27** at the Ala Archa State Residence.

The Department of Tourism under the Ministry of Culture, Information and Tourism of the Kyrgyz Republic holds the [Kyrgyz Tourism Awards 2019 competition](#).

On August 22, the Eltex company, a manufacturer of **telecommunications equipment** (Novosibirsk, Almaty) will hold a free **event IT sector**.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 29 июля – 2 августа наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for July 29 – August 2, 2019 about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 29 июля - 4 августа: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for July 29 - August 4 on economy, business and investment.

События на 5-9 августа

7 августа
Студенты из США ознакомятся с деятельностью МДС.

Events for August 5-9

August 7
Students from the USA will get acquainted with the IBC activities.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.